
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)
Resistorns resumé
Årets andra SM kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• Mötet godkände motionen om IEEs uppstart. IEE är en nämnd som
riktar sig in på att skaffa fram akademisk praktik för elektrostudenter.

• Mötet godkände en motion som lät E-DJ införskaffa nytt DJ-bord.

• Mötet godkände styrelsen proposition om gästmedlemskap i Elektro-
sektionen. Detta behövs för att studenter från MiT fortsatt ska kunna
stå som serveringsansvariga.

• Mötet godkände en proposition om Sångbokskommiténs uppstart. En
ordförande för Sångbokskommitén ska väljas efter nøllegasquen.

• Ingen post vakantsattes!

Resistorns raljeri



Resistorns rotvälska
Då protokollet består av diverse kryptiska (och ofta totalt meningslösa)
förkortningar kan dessa behöva förtydligas för virriga läsare.
å på
s.a.s. så att säga
m.a.o. med andra ord
div. diverse
hr herr
hrn herrn
hrr herrar(-na)
frkn fröken
frknr fröknar(-na)
prof. professor
s.k. så kallad(-de)
s.t.s. som tog studenten
s.d.h. som det heter
ex.vis. exempelvis
ev. eventuellt
ö.h.t. över huvud taget
s.m.s. som man säger
å gr. av på grund av
m.m. med mera
o.dyl och dylikt
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Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
Måndagen den 22 maj
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia
1.1 Mötets öppnande
Supraledare Elin Björklund öppnar det andra sektionsmötet för Konglig
Elektrosektionen år 2023 klockan 18:01:59.

1.2 Tiden och sättet
Kallelsen och dokumenten laddades upp i tid å hemsidan, men i Tolvan
sattes de aldrig upp1. Trots detta anses mötet vara behörigt utlyst av mö-
tesdeltagarna.

1.3 Val av justeringspersoner och rösträknare
Frkn Björklund nominerar Emil Karlsson och Julia Gelmanovska till juste-
ringspersoner och rösträknare.

Mötet väljer Emil Karlsson och Julia Gelmanovska till rösträknare och ju-
steringspersoner.

1.4 Närvaro
Det verkar som att många clickers är s.m.s. ur funktion, kombinerat med
att många gjort entré precis efter att den preliminära närvaro-röstningen
öppnat. Detta flaskhalsar mötet avsevärt. Efter ett mötesavbrott å nästan
10 minuter kan närvaroröstningen återupptas.
E-22 9 st
E-21 10 st
E-20 11 st
E-19 7 st
E-18 och äldre 6 st
Totalt 43 st

1Må vara så att en viss sekreterare är berättigad att misstroendeförklaras.

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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1.5 Adjungeringar
Personer som ej är medlemmar i Konglig Elektrosektionen väljs till klump
och adjungeras med närvaro- och yttranderätt.

1.6 Publicering på webben
Mötet tillåter publicering å webben med namn.

1.7 Fastställande av föredragningslista
Frkn Elin Björklund, ordförande för Konglig Elektrosektionen yrkar å att
lägga till ”6.3 Publicering på webben”.

Mötet godkänner föredragningslistan med ändringsyrkandena.

1.8 Föregående protokoll
Hr Johan Wirén, som författar protokoll och alltså är sekreterare å Konglig
Elektrosektionen berättar att protokollet publicerades den tredje april vilket
var m.e.m. tre (3) veckor efter att det stadgemässigt torde ha publicerats.2

Mötet godkänner publiceringen av föregående protokoll.

2 Rapporter
2.1 Frågor till styrelsen och styrelsen informerar
Supraledaren

Frkn Björklund berättar om att styrelsen skall hålla en demokrati-workshop
imorgon (alltså dagen efter sektionsmötet). Hon erkänner att styrelsen gått
ut med evenemangsdetaljerna för sent men lovar att en liknande workshop
kommer hållas i höst. Supraledaren förklarar vidare att Funq-rummet nu
kan bokas å webben.

Halvledaren

Hr Milad Javadi, vice ordförande för Konglig Elektrosektionen berättar att
styrelsen beslutat att erhålla molnlagring där ex.vis framtida bilder är tänkta
att arkiveras. Vidare förklarar han att en mediegrupp skall skapas under
året där kreativa själar skall kunna rita, fotografera o.dyl för sektionens
gagn. Första motionen planeras till oktober-SM för att gruppen formellt
skall tillsättas under årets sista SektionsMöte.

2Om det fanns en vettig anledning för denna överträdelse kan
läsaren endast spekulera i.

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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SNOn

Frkn Julia Gelmanovska som sitter som Studienämndens ordförande, för-
klarar att de som oroat sig över skuggläsning av masterprogram inte längre
behöver göra det. Det hade blivit ett missförstånd med kansliet, men skugg-
läsning så som det tidigare skett skall inte vara ett problem.

Kollektorn

Hr Patrik Nicolausson, kassör för sektionen visar å storskärm hur han inve-
sterat enligt planen framlagd av investeringsgruppen. Allt för Q1 och Q2 är
inköpt. För övrigt berättar han att sektionen gått ”lite” plus å sittningen
som hölls med Teknologföreningen och att företagen som deltog å Potential
faktureras omgående.

En Kollektor Emeritus

Hr Jakob3 Björns intar utrymmet framför mötet och förklarar att han gjort
ett allvarligt misstag när han justerade handkassorna enligt en proposition
från förra årets verksamhetsår. Hr Björns berättar att felet var kring Fø Fs
handkassor och egentligen helt bokföringstekniskt4. Anledningen till att han
berättar det är för att han vill vara transparent med sektionen.

Noblesse

Frkn Alice Wallner tar plats framför mötet och berättar om ett dilemma som
uppstått när Noblesse planerat ett framtida evenemang med Ericsson. De
vill tillfälligt ställa Noblesse under Elektrosektionen för att kunna fakturera
Ericsson med sektionens organisationsnummer. Anledningen till att de inte
”bara gör” detta är för att det blåser upp sektionens omsättning. Mötet
funderar å om det krävs ett beslut å SektionsMötet för att göra detta men
väljer att avvakta.

AMSen

Hr Elias Kollberg som är sektionens Arbetsmarknadssekreterare berättar
att det genomförs en slags mässa dagen efter detta sektionsmöte och undrar
ifall några tjejer vill deltaga då endast killar anmält sig för tillfället. Han
berättar vidare att det skall delas ut ryggsäckar till de nyantagna i sommar
och att de är beställda.

3Protokollförfattaren utger härmed sin ödmjuka förlåtelse för att tidigare ha stavat hr
Björns förnamn med c.

4Uppfattningen från presidiet är att ytterst få (möjligen endast hr Björns själv) förstod
vad felet egnetligen handlade om.

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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Källarmästaren

Hr Emil Karlsson, professionell utskällare åt styrelsen, innehar även posten
som Källarmästare. Med anledning av dessa visar han en bild å en soffa
från pelarsalen som är full av dammiga skoavtryck (troligtvis för att det po-
kulerats något särskilt å dem). Det verkar som att några EDJ-medlemmar
anmäler sig skyldiga och ber om ursäkt. Hr Karlsson berättar också att det
inte är särskilt kul att hela tiden be sektionen diska mer5. Vidare berättar
han att årsbudgeten för toalettpapper samt kaffe är blåst och att kalendern
visar att månaden är maj6. Han ber därför sektionens nämnder och förening-
ar använda eget kaffe och städmateriel eftersom Källargillets budget inte är
dimensionerad för att alla skall ta därifrån. Till sist berättar han att köket
skall renoveras i sommar (till allas belåtenhet).

Klubbmästaren

Frkn Nova Höög tackar alla som drack sprit, åt mat och kom hem å två ben
efter vårbalen. Hon berättar vidare att Klubbmästarna har bilderna som togs
under balen och att man kan kontakta dem (i.o.m. GDPR problematik) för
att få dem. Frkn förklarar också att sektionen gärna får vara extra vaksamma
för skyltstölder då PR haft problem med det å sistone. Till sist berättar hon
att om man vill gå med i PR kan man prata med en Klubbmästare och att
om man skall ha evenemang i Tolvan finns det nya brandskyddsblanketter
(med små förändringar från tidigare versioner).

Fø F

Hr Johan Höglund låter veta att Tolvan inte går att använda som studieplats
under omtentaveckan eftersom den är bokad för mottagningen. Vidare för-
klaras det att programmet saknar en studentambasadör (vilket är en betald
tjänst). Om man är intresserad skall man höra av sig till kansliet.

2.2 Frågor till kansliet samt PA och kansliet samt PA infor-
merar

Hr programansvarige Joakim Jaldén informerar mötet om vad han arbetet
med å sistone. Av det som har mest betydelse för framtida elektrostuden-
ter är en omstrukturering av programmet i dess första år. Likt frkn SNO
lyfter han också fram att man inte behöver oroa sig över skuggläsning av
mastern. Vidare berättar hrn att antalet sökande till programmet ökade7.
Det informeras också om att KTH fått betalt för för många studenter vilket
lett till att de frågat kansliet om programmet kan anta ytterligare 10 per-
soner per år. Hr Joakim Jaldén, tillsammans med kansliet ansåg att detta
var gångbart och accepterade.

5Jag tycker det är lite kul.
6Inget mer bajsande i Tolvan...
7Från 139 till 146; andelen kvinnor som sökt gick dock ned något.

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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2.3 Frågor till funktionärer och funktionärer informerar
Revisorerna

Revisorerna, hr Alvar Winquist samt hr Alexander Malmberg intar scenen
för att informera mötet om hur styrelsen fört sig sen senaste mötet. De
förklarar att frkn Höög fått betyget F då hon ligger två (2) månader efter
i bokföring8 men att hr Karlsson däremot skött sin bokföring bra (han fick
A). Hr Nicolausson ligger å ett stadigt E med ursäkten att huvudkassan är
knepigare. I övrigt anser de att styrelsen inte begått stadgebrott och att det
”för det mesta” ser bra ut.

Kårfullmäktigerepresentanter

Hr Erik Lindberg ställer sig framför mötet för att informera mötet om vad
som försiggått uppåt i student-hierarkien. Hr Christer Fuglesang (barnboks-
författare, hedersdoktor vid Nova Gorica-universitetet) har blivit vald till
inspektor9. Det har också valts en ny kårstyrelse samt talmannapresidie
(dock finns det två lediga platser där).

2.4 Frågor till kåren och kåren informerar
Kåren är inte här och kan därför varken svara å frågor eller informera.

3 Motioner och Propositioner
3.1 Motion för uppstart av nämnd för internationella prak-

tikplatser
Motionärerna hr John Cao samt hr Axel Back Enocksson kliver upp framför
mötet för att genomföra en ny s.d.h. pitch (å förra mötet bet inte sektionen).
De berättar att det finns en nämnd å Kongliga Kemisektionen som hjälper
studenter hitta akademisk praktik utomlands. Nämnden som motionärerna
tänkt sig skall heta IEE10 (Internationell Exkursion för Elektroingengörer).
Hr Alpha Heed undrar å vilka grunder man skall få åka å ett utbyte och
hur urvalsprocessen sker om det finns fler sökande än platser. Svaret som
motionärerna ger är att KTH har riktlinjer för sådana här urval samt att
man kommer föra diskussioner med både kansli och sektion angående detta.
Efter detta ger styrelsen sitt motionssvar där de summa summarum säger
att de gillar idén och att motionen fungerar ur ett reglemente-perspektiv.
Styrelsen yrkar å att bifalla motionen i sin helhet. Hr Malmberg ställer sedan
frågan om det regleras hur många ledamöter det skall få finnas. Motionä-
rerna svarar att de inte vill göra detta i nuläget eftersom man vill rikta in

8Approå detta fick hr Malmberg frågan hur många månader han behövde bokföra i
december året han satt som Klubbmästare. Svaret var ett kyligt: ”fler än två (2)”.

9En hederstitel som kan medla mellan THS och KTH.
10Uttal: Aj dabbel i

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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sig mot ett större geografiskt område än motsvarande nämnden CHUST å
Kongliga Kemisektionen11. Hr Malmberg frågar också om det finns en kon-
kret anledning till att man skall välja ledamöter en gång per år (och inte
oftare). Hrr Cao och Back Enocksson svarar att nämnden i princip måste
startas och börja drivas aktivt för att man skall reda ut frågor som dessa.

Det uppkommer ett par mindre frågor till som motionärerna inte kan ge
omedelbara svar på, bl.a. om ledamöter kan eller kommer utnyttja sin post
för att få en praktikplats. Hr Jaldén som hängt kvar, svarar att nämnden
inte kommer skicka folk direkt, utan endast rekommendera studenter till
praktikplatser. Han förtydligar att ur en professors perspektiv är det troli-
gare att ansökningsmejlen ej hamnar i skräpposten om det kommer från en
nämnd såsom IEE. Efter detta har inte mötet några fler frågor och motionen
går till röstning.

Magister dixit12

Mötet godkänner motionen i sin helhet.

3.2 Motion om införskaffande av ny DJ-utrustning till EDJ
Stämningen är skärpt och mötet förbereder sig för en spänningsurladdning
av känslor. Från presidiets (mitt eget) perspektiv anas tydliga grupperingar
inför motionen som skall tas upp.

Hr Erik Simert Nordgren och frkn Sabrina Al-Haddad tar plats till höger
om presidiet. Med sig till mötet har de övriga motionärer som undertecknat,
men de väljer att sitta kvar bland övriga mötesdeltagare. Hr Simert Nord-
gren och frkn Al-Haddad presenterar sedan sin motion. De nämner att de
tjänat in 15 000 kr å spelningar under året och att deras DJ-bord är dåligt
och knappt fungerande. De menar att det behöver bytas ut och att de vill
uppgradera.

Styrelsen har självfallet också givit ett motionssvar där de kortfattat menar
att det kan vara berättigat att genomföra ett inköp eftersom deras utrust-
ning är undermålig. Dock tycker styrelsen att köpet inte skall genomföras
med en s.a.s. öppen budget. Istället tycker styrelsen att Discjockeynämnden
skall ta fram ett (1) eller flera exempel å inköp som mötet kan ta ställning
till.

Till detta motionssvar har Elektrosektionens Discjockeynämnd skrivit ett
ytterligare svar (s.k. motionssvarsvar). I motionssvarsvaret omstrukturerar
de sina argument och yrkanden å ett annorlunda sätt. Det de i grund och
botten menar är att de behöver ny utrustning för att deras verksamhet skall

11De begränsar antalet till ledamöter till fyra (4).
12Mästaren har talat.

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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kunna fortsätta. Samtidigt vill de passa å att satsa hårdare i.o.m. att verk-
samhet är större än någonsin. Styrelsen ställde också div. frågor om hur
nyrekryteringen sett ut å sistone, eftersom en investering likt denna är s.g.s.
lönnlös om nämnden inte lever kvar om några år. Hr Simert Nordgren och
frkn Al-Haddad svarar att Discjockeynämnden gjort två (2) nyrekryteringar
under 2022/23, Just nu gör detta att nämnden består av tolv (12) personer
vilket de anser är lagom. De menar att om nämnden blir för stor blir det
svårt att hålla utbildningsnivån, samt spelvanan hög för alla. Ett argument
som de trycker vidare å är att många inte vill fortsätt spela om de tvingas
använda Spotify.

Efter detta dramatiska ultimatum presenterar Discjockeynämnden ett för-
slag å inköp: XDJ-XZ (27000 kr) plus tillhörande förvaringslåda. Efter detta
förslag övergår mötet i en diskussionsfas där flertalet tekniskt komplicerade13

frågor samt frågor om nämndens samt sektions ekonomi ställs. Dessa reds ut
kvickt. Discjockeynämnden presenterar sedan åsikter från en viss Beatkeeper
emeritus (som styrelsen haft med som ett slags motargument i sitt motions-
svar). Hr Charles Wellton, som han heter, har skrivit ett e-postmeddelande
där han framför att han är tårögd över att Elektrosektionens Discjockey-
nämnd inte längre är en s.m.s. enmannaoperation. Han är också glad över
att nämnden verkar ha bra och kompetent folk (vilket särskilt framgår av
hans inte minst sagt oblygsamma sätt att krydda sina åsikter med s.k. emo-
jis). I slutändan anser han att argumentet som styrelsen lyft fram inte längre
är applicerbart eftersom nämnden nu är drastiskt mer engagerad.

Diskussionen blir sedermera minst sagt både långrandig och emotionellt in-
tensivt. Det märks att Discjockeynämnden starkt anser att deras motion bör
klubbas igenom, samtidigt som andra mötesdeltagare verkar argumentera
tvärt emot. Bland argument som presenteras från båda håll är en skräck-
historia från en spelning som Discjockeynämnden genomförde tidigare under
våren. Å gr. av deras bristfälliga utrustning tvingades hr Erik Wendt (med
dator) genomföra språngmarsch från Quarnevalens öltält (där han spelade)
till SM-i-fest som genomfördes i Gasquen. Eftersom tekniken fortsatt krång-
lade tvingades medlemmarna göra stora monetära utlägg för att rädda si-
tuationen. Å andra sidan tycker somliga medlemmar att det känns dåligt
att spendera så mycket pengar å en pryl som endast gör skillnad (i deras
mening) för en liten intern nämnd. Andra tycker också att det känns särskilt
dyrt eftersom att det genomförts ett tidigare dyrt inköp av ett sprillans nytt
högtalarsystem. Till sist går mötet till votering om följande att-sats (Discjoc-
keynämnden förtydligar att de dragit tillbaka alla tidigare att-satser): Att
Konglig Elektrosektionen köper in XDJ-XZ samt case för maxi-
malt 31000 kr.

Mötet godkänner motionen i sin helhet.
13Iallafall för mig själv.

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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From Stettin in the Baltic, to Trieste in the Adriatic, an iron curtain has
descended across the continent14

3.3 Proposition angående införandet av gästmedlemskap i
Konglig Elektrosektionen

I rask takt går mötet vidare till en proposition. Denna angår en stadgeänd-
ring som styrelsen vill göra för att tillåta studenter från Sektionen för Medi-
cinsk Teknik att få ett gästmedlemskap i Konglig Elektrosektionen. Styrelsen
anser att detta behövs i.o.m. en nytolkning av alkohollagen som Tekniska
Högskolans Studentkår gjort. Denna nytolkning innebär m.e.m. att andra
personer än just s.m.s. elektrostudenter ej kan stå som ansvariga under ett
evenemang där det avses förtäras alkoholhaltig dryck.

När diskussion sedermera begynner sig reds två saker ut; detta medlem-
skap ger inte en person rösträtt under SektionsMöte samt att detta tekniskt
sett inte begränsar att andra än just studenter från Sektionen för Medicinsk
Teknik kan få medlemskapet. Vidare kommer mötet fram till att göra två
mindre ändringar i propositionen. En är endast en språklig korrektion, den
andra är lydelsen kring kravet på serveringsutbildning. Innan har det ut-
tryckligen stått att man skall ha gått ”Ansvarsfull alkoholservering”. I den
nya lydelsen står det istället att man skall ha ”uppfyllt Stockholm Stads
krav för serveringsansvar”15. Mötet går sedan till votering.

Mötet godkänner den omskrivna propositionen i sin helhet.

Thou shalt love thy neighbor as thyself 16

X.Y Hungriga magars lystmäte.
Supralededaren, frkn Björklund börjar känna sin lite s.m.s. hangry och fö-
reslår att mötet bryter för mat. Detta var synnerligen välbehövt eftersom
klockan visar 20:29. Mötet planeras att återupptas klockan nio (21).

Mötet återupptas klockan 21:06

ORDNINGSFRÅGA!!!
Det vankas öl för musikborgarrådet men hr Elias ”greven” Värling är f.t.
bortblåst. Jag själv, som andra del i musikborgarrådet befinner mig dock

14Winston Churchill, 5 mars 1946
15Anledningen till detta är att inte behöva ändra i stadgan utifall utbildningen byter

namn.
16Tredje Moseboken 19:18

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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där och hjälper till att öppna ölet. Tyvärr (för mig) återanländer hr Värling
och hämtar sina enheter.

3.4 Proposition angående uppstart av SångBoksKommittén-
25 (SBK- 25)

Det har återigen blivit dags för en proposition. Denna gång handlar det om
sångboken. Styrelsen presenterar sin proposition där de kortfattat föreslår
att det blivit dags att skapa en ny sångbokskommité. Propositionen tar upp
att den nya sångboken bör vara redo att distribueras mottagningen 2025
och att det därav börjar bli hög tid att skapa denna. Styrelsen har tillsam-
mans med styrelsen för Sektionen för Medicinsk Teknik kommit fram till en
gemensamt planerad spelplan. Kommittén ska, i deras mening, bestå av en
gemensamt vald ordförande samt tio (10) sångfåglar varav fem (5) är från
Sektionen för Medicinsk Teknik och fem (5) är från Konglig Elektrosektio-
nen. Vidare skall kommitténs ordförande väljas å ett gemensamt anordnat
val. Gruppen skall vidare regleras av en nytillagd punkt i reglementet. Sång-
fåglarna skall väljas enligt systemet för ordnad delegatlista.

Mötet går sedan in i diskussion. En mötesdeltagare undrar vilka ”stadgar”
vi kommer förhålla oss till när SBKs ordförande skall väljas eftersom pro-
positionen inte tar upp några. Svaret som styrelsen ger å detta är att det
blir konstigt om vi (Elektrosektionen) reglerar hur valet skall gå till när Sek-
tionen för Medcinsk Teknik inte gör det17. Hr Malmberg inflikar vidare att
han som revisor har fullt förtroende för att valet kommer annordnas å ett
legitimt sätt. En annan fråga som uppkommer är varför gruppen skall bestå
av tio (10) personer samt varför processen med att ta fram boken skall sträc-
ka sig över två år. Styrelsen svarar att sångboken skall representera olika
traditioner och personer från två (2) sektioner och det därför behövs många
personer i kommittén för att representera alla dessa. Vidare menar dem att
framtagandet av sångboken inte bör s.d.h. ruschas eftersom boken kommer
att påverka sektionen en lång tid framöver.

Mötet godkänner propositionen i sin helhet.

3.5 Proposition angående upphävandet av obsoleta förening-
ar

Styrelsen har skrivit en sista proposition som hr Wirén (jag) läser upp. Hrn
förklarar att det är bra att städa upp i reglementet och andra dokument
då och då och att detta är ett sådant tillfälle. Just det som styrelsen här
vill städa upp är vilka underföreningar som anses vara aktiva eftersom reg-
lementet kräver att ett SektionsMöte per år godkänner en ordförande samt

17Sektionen för Medicinsk Teknik har vid detta tillfälle redan röstat igenom en egen
proposition om SBK.

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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en kassör ur varje. Detta blir en onödig och jobbig process att behöva utföra
om en underförening dött ut. De underföreningar som styrelsen yrkar å att
stryka är Philmphilialen - Elektros filmförening samt ESS (Elektrosektio-
nens saunasällskap).

En mötesdeltagare tycker att vi skall ge sektionen en chans att blåsa nytt
liv i dessa föreningar. Styrelsen svarar att det är just det vi gör nu samt
att man skall säga till om har för avsikt att framkalla en s.a.s. renaissan-
ce. Vidare uppkommer frågan om hur dessa underföreningar (som stryks)
kommer dokumenteras eftersom det vore tråkigt om de helt raderas ur histo-
riens vingslag. Styrelsen svarar att propositionen inte beskriver i detalj hur
dokumentationen skall genomföras men att Paleografen tillsammans med E-
posten skall se till att en beskrivning hamnar å Konglig Elektrosektionens
webbplats.

Mötet godkänner propositionen i sin helhet.

4 Beslut
4.1 Godkännande av EGK(r4)s ordförande
Återigen skall SektionsMötet godkänna s.d.h. jordföraren eftersom det god-
kändes fel å förra mötet. Det kommer fram att det är oklart vem som felat
kring detta (men det var frkn Höög18). I vilket fall som helst så är det hr
Oscar Lundin som för ordet inom EGK(r4).

Mötet godkänner Oscar Lundin som jordförare.

4.2 Godkännande av EGK(r4)s kassör
Likt tidigare godkändes hr gräsklipparen Tim Asking som jordförare när
han egentligen skulle godkänts som sekatör.

Mötet godkänner Tim Asking som sekatör.

ORDNINGSFRÅGA!!!

18Var hon kanske hög? Eller bara Höög?

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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Å.Ä. En Ubåt
PR serverar läskande besk dryck till frkn ordförande. Mötet urbrister i en

fager stämma:

Ååh så kommer det en ångbåt
som säger tuuut
ååh så kommer det en ubåt
som säger gluurgh

Ubåten sa gluurgh 29 gånger; sen fick den slut å bränsle19.

4.3 Godkännande av EMOTs ordförande
Mötet undrar för andra SektionsMötet i rad om det ö.h.t. finns en ordföran-
de för EMOT. Svaret är att det troligtvis inte finns någon eftersom ingen
känner till att någon är det. Hr Heed frågar hr Javadi samt hr Back Enocks-
son om de är med i EMOT. De svarar båda att de ”är med i chatten” men
att det inte skrivits i den sen förra SektionsMötet (då det frågades om någon
var ordförande). Frkn Björklund yrkar sedermera å att bordlägga punkten
till nästa SektionsMöte uti februari (eftersom det normalt sätt brukar god-
kännas då).

Mötet bordlägger 4.3 till nästa februari-SM.

4.4 Godkännande av EMOTs kassör
Mötet inser sedan att även denna punkt måste bordläggas. Därför yrkar
frkn Björklund å att bordlägga även denna punkt till nästa SektionsMöte
uti februari. Hon ställer därför frågan:

är det mötets mening att bordlägga punkt 4.4 Godkännande av
EMOTs kassör till nästa februari-SM? Mötet svarar unisont: Ja!
Frkn Björklund ställer vidare frågan: någon där emot? Hr Björns
svarar: nej, ingen var ju EMOT?!

Mötet bordlägger 4.4 till nästa februari-SM.

ORDNINGSFRÅGA!!!

Q.Z. Opuz till den fromma
Musikborgarrådet, fortsatt bestående av hr Värling (greven) samt hr Wirén
(jag) träder fram för att framföra sitt opuz. Denna kväll handlar det om
godtycklig kväll innan tentapub uti Nymble. Hr Värling hade problem med

19Bränslet hamnade för det mesta å frkn Björklunds fina t-tröja samt övriga presidiets
elektriska manicker.

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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att bli insläppt och blev serdermera utslängd efter att han smugit in. Mötet
jublar och uppmuntrar Musikborgarrådet till omstart. Alltid redo, framförs
en annat opuz som handlade om en kväll hr Wirén hade å Kongliga Ke-
misektionens pub, Draget. Troligtvis hade mötet aldrig innan hört något så
vackert.

5 Val
5.1 Val av Snövaran
SektionsMötet har nått kvällens olika val men hr valberedaren Mikael Lid-
man är ej å plats (han bestämde sig för att gå hem20) Istället tvingas en
viss Lil Dick träda fram i form av hr Heed. Å ett tämligen ostadgemässigt
sätt yrkar han å att öppna kandidatur för de poster som saknar kandidater.

Sedermera är det dags att gå till val för Snövaran. Hr skidbacksplogaren
Felix Jacobsson intar platsen framför mötet och förklarar att man fixar Åre-
resan i januari, att det är najs och inte så mycket jobb. Hr flerpostskan-
didaten Axel Lindberg anmäler sin kandidatur. Frkn Stina Molin Rydberg
nomineras men tackar nej. Hr Lindberg presenterar sig sedan som Axel samt
att Åre-resan känns relaterad till den andra post han kandiderar till, nämli-
gen Idrottsledaren. Hrn får ett antal mindre seriösa frågor där han förklarar
att poängjakten inte skall sluta med att man inte får åka tillbaka med sam-
ma transportmedel21 som övriga deltagare samt att han med tand och klo
skall kämpa för att alla resande skall få tillgång till bastu. Vidare verkar
han vara inställd å att resan inte skall gå till en ort utanför Sverige men
att andra orter än Åre gärna får övervägas. Röstningen fördröjs sedan med
cirka fem (5) minuter å gr. av att hr Karlssons saknar spetskompetens inom
rösträknarbranschen.

Mötet väljer Axel Lindberg till Snörvaran.

5.2 Val av Vice IntSekt
Hr Lil Dick Heed kliver återigen fram för att förklara vad för post Sektions-
Mötet nu skall välja. Denna gång är det posten Vice IntSekt, som hjälper
till med arbetet för den internationella mottagningen. Mr Worldwide (Hr
världsomfattande) Daniel Marklund anmäler sin kandidatur. Han presente-
rar sig vidare som Daniel samt att han går sitt fjärde (4e) år å KTH samt
att han deltagit i den internationella mottagningen tidigare.

Mötet väljer Daniel Marklund till Vice IntSekt.
20Dåligt.
21Requiescat in pace, Dino

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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5.3 Val av Idrottsledaren
Hr Heed kliver upp och presenterar för mötet att det visst redan finns en kan-
didat för posten som mötet skall besluta om, nämligen återigen hr Lindberg.
Denne förklarar vidare att han vid årsskiftet gick med i Elektrosektionens
Idrottsnämnd som s.d.h. hurtbulle. Han tycker om att idrottsnämnden fått
ett förhöjt deltagande sen pandemin och vill fortsätta arbetet med detta.
Vidare förklarar han att rugby är hans favorit-icke-rundbollssport och att
han gärna introducerar skridskor som ett evenemang (varpå frkn Björklund
utbrister i ett glädjeskri). Hr Javadi undrar sedan om det var politisk mo-
tiverat att idrottsnämnden planerade ett frisbee-evenemang två (2) timmar
innan SektionsMötet började. Oklart vad hr Lindberg svarade å detta (men
troligtvis var det: Ceterum censeo tabula esse delendam).

Mötet väljer Axel Lindberg till Idrottsledaren.

5.4 Val av Frequensnormalen
Hr Heed har nu blivit trött och orkar inte ställa sig upp. Istället kliver hr
sångfuglen Jacob Perdelius upp direkt eftersom han är den enda kandidaten.
Hr Heed går sedan händelserna i förväg s.a.s. och kör över frkn Björklunds
planerade mötesordning. Revisorerna blir självfallet mycket upprörda över
detta varå en av dem slungar godtyckligt föremål i hr Heeds riktning. Efter
det våldsamma intermezzot presentar sig hr Perdelius för mötet och fortsät-
ter med att förklara att han har scenvana samt att han inte är rädd för att
s.m.s. blåsa i tutan. Mötet fortsätter ställa frågor för att bilda sig en tyd-
ligare uppfattning om vad hans ställning är till div. sånger samt melodier.
Sedan spiller frkn Gelmanovska fanta å sin dator samt alla papper som hon
disponerar över.

Mötet väljer Jacob Perdelius till Frequensnormalen.

5.5 Val av Källarmästare
Hr Perdelius hinner knappt sätta sig innan han utlyser sin kandidatur till
Källarmästare (eftersom ingen annan kandiderat sen innan). Det framkom-
mer vidare att hr Karlsson eller hr Wirén (jag) ändå hade nominerat honom
om han inte själv valt att kandidera. Återigen förargar sig revisorer samt
Supraledare över hur hr Heed kör över mötesordningen. Hr Perdelius be-
rättar vidare att han gillar Tolvan samt att han tillsammans med hr Max
Ekstedt22 skulle forma en bra Sångarledar-Källarmästar-duo. Vidare ursäk-
tar han, åt sitt gängs vägnar, för att han (och de) har stört väldigt många i
lokalen. När toalettpapperskrisen nämns konstaterar han att det kan behöva
ransoneras om det fortsätter, alternativt att de helt enkelt får köpa tunnare
s.m.s. skitpapper.

22Sångledare samt Källarmästare för Sektionen för Medicinsk Teknik.

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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Mötet väljer Jacob Perdelius till Källarmästare.

5.6 Val av Klubbmästare
Frkn starkölservitris Nathalie Wehlin träder fram för att presentera Sektio-
nen för Medicinsk Tekniks nya klubbmästare. Med sig har hon ett papper
där det finns ett traditionsenligt rim som introducerar kandidaten som PR
föreslagit. Kandidaten i fråga är frkn Desirée Sundberg. Hon träder fram och
förklarar att hon heter Dessie och att hon är med i PR. Hon får några frågor.
Den första är om hon föredrar lime eller citron till Tequila. Frkn Sundberg
svarar att hon kan tänka sig vilken som, bara det inte är med Tequila. Den
andra frågan är om hon kan känna skillnad mellan Vodka och Tequila vilket
hon svarar ja å23. Vidare undrar mötet om hon har några expansionsplaner
för PR. Hon svarar att sittande Klubbmästare gjort ett synnerligen bra jobb
med att effektivisera nämnden och att hon vill fortsätta å detta samt att ta
in nya människor.

Mötet väljer Desirée Sundberg till Klubbmästare.

5.7 Val av Paleograf
Hr Heed kliver upp från sin plats och förklarar att ingen kandiderat till Pa-
leograf. För att motivera mötet till detta låter han Paleograf emeritus, hr
Javadi, förklara posten. Hr Javadi förklarar att man förvaltar sektionsarki-
vet och att detta i praktiken inneburit att han inte gjort någonting alls med
posten. (Till synes) exalterad över den låga ribban anmäler hr Höglund sin
kandidatur. Vidare nominerar hr Richard Ivemark hr Ivemark. Hr Ivemark
godtar nomineringen. Mötet undrar om de är intresserade av att kandidera
i klump vilket dem är. Återigen kör hr Heed över frkn Björklund och ställer
frågan om de kommer arkivera å webben. Efter detta får kandidaterna pre-
sentera sig själva. De vill framförallt jobba med att arkivera mer eftersom
alldeles för lite finns arkiverat för en så gammal sektion.

Mötet väljer klumpen till Paleograf.

6 Övriga ärenden
6.1 Övriga frågor
Frkn Björklund tar återigen upp problemet med Noblesse-faktureringen som
mötet varit inne å tidigare. De har också kommits fram till att mötet bör
ta ett beslut om att låta sektionen förvalta deras ekonomi för att tillåta
fakturering åt dem. Problemet är att detta beslut inte varit med i före-

23Fakta i frågan är att hr Heed haft svårigheter i detta.

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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dragningslistan och vi därför måste avvika från stadgarna vilket kräver ett
enhälligt möte. Första yrkandet låter därav:

att SektionsMötet gör en avvikelse från Stadgar för Konglig Elektro-
sektionen, punkt 2.10, andra stycket.

Mötet godkänner avvikelsen enhälligt.

Vidare yrkar frkn Bjöklund å:

att låta Konglig Elekrosektionen förvalta inbetalda pengar från
Ericsson ämnade för Noblesse fram tills dess att de har ett eget
bankkonto.

Mötet godkänner yrkandet.

6.2 Närvaro
E-22 4 st
E-21 8 st
E-20 4 st
E-19 4 st
E-18 och äldre 3 st
Totalt 23 st

6.3 Publicering på webben
Mötet tillåter att protokollet får publiceras å webben med namn.

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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6.4 Mötets högtidliga avslutande
Mötet avslutas 23.26:49 av Supraledare Elin Björklund.

Vid protokollet Mötesordförande

Johan Wirén
Resistor
Elektrosektionen
THS

Elin Björklund
Supraledare
Elektrosektionen
THS

Justeras Justeras

Emil Karlsson
Källarmästare
Elektrosektionen
THS

Julia Gelmanovska
SNO
Elektrosektionen
THS

Justeras:

Emil Karlsson Julia Gelmanovska Elin Björklund
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Jag vill bli insläppt av Elias Värling
Melodi: Sol, vind och vatten

Förkrök innan nymble
En tentapubs kväll
Det var bullens burgare
med vodka och bäsk
Så ja vi börja köa, Promillen den steg
Och jag började fråga mig
Hur kommer jag in

Det finns tid att bli nykter
Innan jag ska visa legg
Men jag tror, jag tror på min talang, att spela rak
åh hipp som happ var jag längst fram
åh då sa jag

Jag vill bli insläppt, kan jag snälla komma in
Men han sa ju nej du stinker tonic o gin
Bror jag är nykter, bara druckit 2-3 ööö-ööl
då, sa vakten “lämna gärna kön…”

Jag var inte nöjd än
Jag ska fan ta mig in
Jag behöver att byta
På min identitet
Så jag snodde någons ID
Och klippte mitt hår
Och tillslut blev jag insläppt
Till Nymble så skål!

Det finns tid att få festa
Innan natten tagit slut
Så jag drog, jag drog till baren
tog en liten sup
åhh Sen kom vakten fram till mig
åh då skrek jag

Osköna vakter, det är fa-an vad ni är
Jag ska ej gå hem, det här är fan en misär
Men, jag blev utslängd
Varför kan jag ej förstååå, Jag och nymble fick säga hejdå

Osköna vakter, skrek jag ut och börja gåååå



Jag och nymble fick säga hejdå
Pilsner av Johan Wirén
Melodi: Muffins

Igår gick jag in på draget, och ville ha en pilsner.
Ingen cider och ingen ipa, en vanlig jävla pilsner.
Hade dom det?
Nej, för dom hade bara alkfritt chardonnay
och en liten svettig cider som smaka remoulad.
Jag brukar va i god balans, gör inga stora scener.
Men inte trodde jag att barer fanns, som inte hade pilsner.
Fattar ni det? Nej, för ni dricker bara alkfritt chardonay
och kan inte förstå en riktigt dyngrak människa.
Varför, varför finns det flaskor?
Och varför finns det burkar?
Och varför finns det ölfat?
När ingen vågar hällla, en skummig liten Stella ,
som jag då sen kan svepa, när jag vill ha en bira.

En enkel fråga ställde jag, till den lilla expediten:
"Om du stått här, och inte jag, skulle du då bli besviken?"
Men hon svarade: Nej, jag skulle ta en alkfri chardonay,
hålla käften, ta en Billys och sätta mig.
Jag hade fått en kombattant, jag ville inte ge mig.
Så jag sa: Min lilla alkfrifjant, vad kul det är att se dig.
Menade jag det? Nej, det här är allt en tyken jävla grej
jag kan inte dricka nån sketen alkfri chardonay
Varför, varför finns det flaskor?
Och varför finns det burkar?
Och varför finns det ölfat?
När ingen vågar hälla, en skummig liten Stella,
som jag då sen kan svepa, när jag vill ha en bira.

Expediten blev sur och ringde på polis, som kom jättefort.
Han tog mig i armen och sa: "Nu följer du med till stationen."
Men när han såg att han var på draget, sa han:
"Vänta, först vill jag nog ha en pilsner, det vore ju gott."
Och tror ni att han fick en pilsner eller? Ja, det fick han.
Och tror ni jag blev förbannad eller?
Ja, det blev jag, jag blev så jävla förbannad.
"MEN DÅ HAR NI JU PILSNER!!" skrek jag.
"Är det här ett skämt eller!?"
Det blev tyst ett tag, och plötsligt vek sig både polisen
och expediten och varenda jävel på draget började asgarva
och expediten sa:
"Ja, det är faktiskt ett skämt"
och så förklarade hon att de brukar köra en sån här grej



med nån snubbe ibland, bara för att se vad som händer.
Och när jag kollade runt, hade nästan hela draget börjat
dricka på sina pilsners, som dom på nåt vänster hade
gömt när jag kom in.
Då hade dom alltså kört ett sånt där practical joke på mig.
Jag blev helt paff, det var skitskämmigt.
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Motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti Maj
Måndag den 22 Maj
u.n.̊a. 1000011 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Motion för uppstart av nämnd för internationella
praktikplatser

Bakgrund

Forskningsvärlden är stor, större än Sverige, och idag är det sv̊art att ens f̊a
kontakt med akademiska möjligheter innanför Kungliga Tekniska Högskolans
ramar för att inte nämna utanför. Vi ser behovet av en organisation som kan
samla viktig information om möjligheter och kontakter för detta ändamål å
E-Osquaruldas vägnar.

Kemisektionen har sedan 1975 en nämnd vid namn ”Committee for Chemi-
cal U.S. Travel”(CHUST - kommittén för amerikaniserat utbyte) och denne
har enligt utsago gynnat sektionens medlemmar med flera lyckade utbyten
varje år till t.ex. Stanford, Cornell och U.C. Berkeley. I dagens läge saknas
n̊agot liknande - en nämnd som fokuserar p̊a kontakt med det akademiska
och som underlättar utbyten, sökandet av praktikplatser osv. Motionärerna
ser nyttan i en s̊adan organisation och vill därför skapa en liknande grupp
p̊a Konglig Elektrosektionen med CHUST som mall, med detta hoppas vi
kunna gynna sektionens medlemmar i sina framtida karriärer.

KTH som skola och v̊art eget program är högt aktade som akademiska
institutioner men har föga kapitaliserat p̊a detta med utbyten eller s̊a är
informationen för detta sv̊ar att hitta. Det finns inga arbetsmarknadsdagar
för det akademiska och en grupp som fokuserar p̊a kontakt med akademin
och inte industrin skulle ge fler möjligheter totalt och förenkla för arbetsgi-
vare och sökande att hitta rätt.

Motionärerna tror att legitimiteten som ges av KTH och Konglig Elektrosek-
tionen som varumärken avsevärt skulle underlätta sökandet efter möjligheterna
vi vill förmedla till sektionens medlemmar och därför vill vi att denna orga-
nisation IEE - International Electrical Engineers - Internationell Exkursion
för Elektroingenjörer blir en nämnd under Konglig Elektrosektionen.

Nämnden planerar att samla information om redan existerande möjligheter
och ta hjälp av intresserade professor vid KTH för att nyttja deras kon-

1
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taktnät samt direkt kontakta andra universitet och deras professorer med
stödet av KTHs legitimitet som varumärke för att bilda nya kontakter. Se-
dan samla informationen s̊a att det blir enkelt för sektionens medlemmar
att ansöka för att ta del av dessa möjligheter.

Denna motion presenterades för första g̊angen under februari-SM den 27:e
februari 2023. Motionen fick en mestadels positivt mottagande fr̊an närvarande
sektionsmedlemmar och elektrosektionens styre. Dock p̊apekades att motio-
nen var bristfällig i n̊agra avseenden d̊a vissa attester inte var tillräckligt
stringenta eller saknades helt och h̊allet. D̊a styret i sin helhet tyckte om
idén erbjöds motionärerna stöd fr̊an styret med att revidera motionen tills
nästkommande SM. Denna motion är resultatet av revideringen som ledde
till följande ändringar:

• Borttagning av posten “Fakultetsrepresentant”.

• Borttagning av posten “Kommunikationsansvarig”.

• Verksamhetsperiod har definierats.

• Hur poster väljs - internt eller p̊a SM, har definierats.

• Vilka ändringar som ska göras i reglementet är tydligt givna.

Yrkande

Motionärerna yrkar p̊a

Att1 Internationell Exkursion för Elektroingenjörer - IEE läggs till under
avsnitt 1.3 i reglementet.

Att2 Poster inom IEE för första verksamhets̊aret tillsätts av motionärerna.

Att3 Följande rad läggs till i reglementet under avsnitt 3.2.2 Maj-SM:

• IEE Ordförande

Att4 Följande punkter läggs till i reglementets inneh̊allsförteckning under
rubriken Utskott:
4.12 Internationell Exkursion för Elektroingenjörer, IEE

4.12.1 Sammansättning

4.12.2 Uppgifter

4.12.3 IEE Ordförande

4.12.4 IEE Ledamöter

Att5 Punkt 4.12 läggs till i reglementet som utformad nedan:

2
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4.12 Internationell Exkursion för Elektroingenjörer, IEE

4.12.1 Sammansättning

IEE Best̊ar av:

• IEE Ordförande

• IEE Ledamöter

4.12.2 Uppgifter

Det åligger IEE att skapa förutsättningar för akademisk praktik p̊a interna-
tionella universitet för sektionens medlemmar, genom att n̊a ut och etablera
internationella kontakter inom akademin.
4.12.3 IEE Ordförande

Det åligger IEE Ordförande att:

• Ansvara för IEEs verksamhet.

• Leda IEEs arbete.

• Samla in information om möjligheter samt ansvarar för etablering av
kontakter.

• Välja nästa årets ledarmöter vid slutskedet av verksamhetsperioden i
samr̊ad med den nyvalde IEE Ordförande.

4.12.6 IEE Ledamöter

Det åligger IEE Ledamöter att:

• Etablera konakt med akademisk personal p̊a internationella universi-
tet.

• Bearbeta och bedöma inkomna ansökningar.

• Leta och sammanställa möjliga praktikplatser.

John Cao

Ossian Arn

Axel Back Enocksson

3



Maj-SM ELEKTROSEKTIONEN 22 maj

Svar p̊a motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
m̊andagen den 22 maj
u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Styrelsens svar till Motion ang̊aende uppstart av nämnd
för internationella praktikplatser

Resonemang

Styrelsen tackar motionärerna för en välskriven motion. Sektionens syfte är
“...att främja sina medlemmars studier, nutida och framtida välm̊aende” vil-
ket understryker motionens validitet. När motionärerna lämnade in motion
till februari-SM hade styrelsen en del fr̊agor kring motionen och önskade att
en ny motion utarbetades till maj. Denna fick sedan styrelsen vara med och
ge respons p̊a under dess utformande, vilket lett till en motion som funge-
rar bra med sektionens styrdokument samt praxis. Detta i samband med
att motionärerna tagit hjälp av och samarbetat med kansliet gör att styret
anser att motionen är mycket bra i sin helhet.

Beslut

Styrelsen yrkar p̊a

Att1 motionen bifalls i sin helhet.

ett Mr Worldwide-styre
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Motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
måndag den 22 maj
u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Motion om införska↵ande av ny DJ-utrustning till
EDJ.

EDJs ekonomiska och verksamhetsmässiga bakgrund

Elektrosektionens DJ-förening växer. Nämnden har p̊a tv̊a år lyckats etable-
ra ett robust kontaktnät p̊a KTH’s campus, vilket leder till flera externa gig
i månaden. Organiskt utvidgar detta i sin tur kontaktnätet, tillför kompe-
tens till föreningen och pengar till Elektrosektionen. Verksamhets̊aret 2023
har EDJ hittils tjänat in 15 500 kronor och med framtida redan bokade gig
kommer EDJ tjäna in minst 20 500 kronor under 2023, och d̊a har bara halva
verksamhets̊aret passerat. Detaljerad redovisning för intäkter finns att tillg̊a
i Appendix A: Redovisning figur (a) vilka lämpligen jämförs med EDJ’s re-
sultatställe enligt Rambudget Konglig Elektrosektionen 2023 fr̊an december
SM 2022 (Se Appendix B: Budget). En väsentlig anledning till att nämnden
kunnat genomföra dessa spelningar, och dessutom till gott resultat, är det
ljudsystem som sektionen beslutade köpa in p̊a SM 1, februari 2022, och
som nu st̊ar under EDJs omsorg och förfogande.

Förutom att dra in pengar till sektionen, och i alla fall n̊an mån bidra till
att sätta Elektrosektionen p̊a kartan p̊a KTH, spelar vi ocks̊a p̊a de flesta
interna evenemang s̊a som torsdagspubbar, v̊arbal och sittningar. Vi tyc-
ker mycket om att spela p̊a Elektrosektionens evenemang och vi hoppas att
detta är uppskattat även av dess medlemmar.

Problembeskrivning

Nu, till saken. EDJ vill göra ett inköp för att utveckla verksamheten och
eftersom inköpet är till en kostnad p̊a över 10 000kr, måste detta godkännas
p̊a ett sektionsmöte.

Till v̊ara framtida expansionsplaner tillhör att vara en spr̊angbräda för
nämndmedlemmar som önskar ta steget ut i Stockholms nattliv för att kun-
na syssla med sin hobby, samt tjäna pengar under studietiden. För att kunna
lyckas med detta krävs självklart erfarenhet, incitament och kontakter, där
EDJ är en väl fungerade organisation för att odla dessa saker. Däremot
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krävs det förutom detta, teknisk erfarenhet av specifik DJ-utrustning. Det-
ta är DJ- utrustning som EDJ i dagsläget inte förfogar över, vilket lett till
stress och problem när nämnden har spelat p̊a platser där vi själva inte
st̊att för utrustning. Denna utrustning är av s̊adan karaktär att den kallas
för ’klubbstandard’, eftersom den finns p̊a alla, och d̊a menar vi alla, insti-
tutioner där det kan tänkas dyka upp en DJ. För att f̊a en uppfattning om
vad som menas med klubbstandard kommer en beskrivning här:

Klubbstandarden innefattar minst tv̊a stycken mediaspelare (Mp3, WAV,
FLAC, CD) av hög kvalité med avancerade funktioner (quantize, loop,
slip-mode, hot que, etc...) fabricerade av Pioneer. Därtill en mixer med
4 kanaler, equalizer och, och beat-e↵ects, även denna ofta, fast mer
sällan, fabricerad av pioneer. Exempel p̊a setups i 3 prisklasser: 2 x
CDJ-3000 + 1 x DJM A9 [86 000kr], 2 x CDJ-2000 NXS2 + 1 x DJM-
900 NXS2, 2 x XDJ-1000 MK2 + 1 x DJM-750 MK2,...
Det finns ocks̊a apparater som kombinerar mixer-och mediaspelara-
spekter, s̊asom XDJ-RX2 [15 000kr], XDJ-RX3[22 000kr], XDJ-XZ [27
000kr],...

Gemensamt för denna utrustning är att de har inbyggda processorer och
följaktligen tar man endast med media, ofta p̊a ett USB, till en klubb. Det-
ta skiljer sig fr̊an EDJs utrustning som idag är en controller av ’prosumer’
niv̊a, där kontrollern fungerar som ett midiklaviatur ellet tangentbord, allts̊a
ett gränssnitt för att styra funktioner i datorn, p̊a en programvara som heter
Rekordbox. Det innebär att man kan och måste använda datorn mycket när
man spelar, vilket resulterar i ett helt annorlunda arbetsflöde till skillnad
fr̊an när man spelar p̊a en klubb eller bar. Skillnaden mot klubbstandard-
utrustningen kan leda till katastrofala misstag. DJ-utrustningens snabbhet
och funktion blir dessutom beroende av den dator man använder. I nuläget
är den dator som finns till EDJs förfogande alldeles för d̊alig, vilket innebär
att nämnden måste använda sina medlemmars personliga datorer som riske-
rar g̊a sönder i den ganska riskfyllda miljön. Programvaran Rekordbox och
den h̊ardvaran som i nuläget innehas av nämnden har dessutom en historia
av att, vid kritiska tillfällen inte fungera av oförklarlig anledning. Detta till-
sammans med faktumet att kontrollern är gammal och sliten indikerar att
det är hög tid för ett nyinköp.

EDJ vill allts̊a köpa DJ-utrustning som motsvarar klubbstandarden till
nämnden mot bakgrunden att det krävs för att utveckla v̊ar verksamhet,
säkra personlig egendom, och att det är ekonomiskt berättigat att pengar
som tillkommer Elektrosektionen genom EDJs verksamhet, i viss mån g̊ar
tillbaka till nämnden i fr̊aga. Vi vill understryka att det med det högtalarsystem
som st̊ar till EDJs förfogande tillsammans med den DJ-utrustning som
nämnden önskar införska↵a, uppskattningsvis inte kommer behövas n̊agra
fler större inköp de närmsta 10 åren. Med andra ord är nämndens verksam-
het materiellt sett framtidssäkrad.
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Yrkande

EDJ yrkar utifr̊an ovanst̊aende motivering

Att1 Mötet godkänner att Elektrosektionen gör ett (1) inköp av DJ ut-
rustning av klubbstandard för över 15 000:- men under 40 000:-, där
Elektrosektionen finansierar hela inköpet.

Att2 EDJ i egenskap av erfarenhet och huvudsaklig användare av utrust-
ningen, ges godkännande och förtroende att välja vad som ska köpas,
inom ramen för budgeten specificerad i Att1

Att3 Att godkännandet av inköp, samt förpliktelsen om finansiering, det
vill säga Att1 och Att2, gäller fram tills dess att köpet är gjort.

Å EDJ:s vägnar: Erik Simert Nordgren, Sabrina Al-Haddad, Erik Wendt,

Jonathan Fransson, Elliot Tapper Karlsson, Kasper Malm, Gustav Eliasson,

Lucas Åkerstedt
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Appendix

A: Redovisning

Ekonomisk redovisning för EDJ fram till och med 2023-05-17.

(a) Sammanställning av tillg̊angar och intäkter.

(b) Sammanställning av utgifter.

Figur 1: Ekonomisk redovisning

B: Budget

Appendix: EDJ Resultatställe enligt Rambudget Konglig Elektrosektionen

2023 fr̊an december SM 2022.

Figur 2: Resultatställe EDJ.
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Svar p̊a motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
m̊andagen den 22 maj
u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Styrelsens svar till Motion om införskaffande av ny DJ-
utrustning till E-DJ

Resonemang

Styrelsen tackar Elektrosektionens Discjockeynämnd för en välskriven och
välmotiverad motion. Vi ser varmt p̊a att nämndens verksamhet frodas och
gynnar sektionen med b̊ade pengar, kännedom och inte minst bra musik.
Det är ocks̊a bra att se sektionens investering i det nya högtalarsystemet
gett effekt. Styrelsen h̊aller ocks̊a med om att pengar som en nämnd drar
in till sektionen bör återinvesteras i nämnden. Vidare anser styrelsen att
E-DJ s̊aklart inte ska behöva riskera egen utrustning för att spela musik för
sektionen. Detta anser styrelsen vara ett själigt argument för att införskaffa
ny utrustning till nämnden. Det som styrelsen däremot inte h̊aller med om
är delar av problembeskrivning:

Till v̊ara framtida expansionsplaner tillhör att vara en spr̊angbrä-
da för nämndmedlemmar som önskar ta steget ut i Stockholms
nattliv för att kunna syssla med sin hobby, samt tjäna pengar
under studietiden.

Styrelsen anser inte det berättigat att sektionen ska spendera pengar p̊a
nämnden för att förenkla utövandet av deras hobby utanför sektionsarrange-
mang (eller annat arrangemang som gynnar sektionen). Sektionen spenderar
generellt sett pengar p̊a sätt som gynnar sektionsmedlemmarna i sektionsli-
vet, inte utanför det.

Vidare berättar E-DJ att nämndens materiella tillg̊angar i stort sett skulle
vara säkrad de närmsta tio (10) åren. Styrelsen betvivlar inte detta men
anser att E-DJ just nu inte visat p̊a att det fortsatt kommer finnas perso-
ner kvar som vill driva nämnden om tio (10) år. För att förtydliga s̊a anser
styrelsen att rekrytering till nämnden g̊ar för l̊angsamt för att med säkerhet
kunna säga att nämnden kommer att finnas kvar när nuvarande medlemmar
g̊ar ut. Därav känner styrelsen att E-DJ behöver en starkare motivation till
varför det ska anses själigt att säkra de materiella tillg̊angarna i tio (10) år.

Styrelsen tror ocks̊a att tröskeln för att g̊a med i nämnden kommer att
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g̊a upp av den sv̊arare tekniken som ett DJ-bord skulle innebära. Styrel-
sen vill peka p̊a ett argument som lyftes av Charles Wellton som valdes till
BeatKeeper 20171.

Herr Bjarre fr̊agar ifall det är fokus p̊a att rekrytera nya till
gruppen. Herr Wellton berättar att han vill att det ska vara bra
men att man måste förbereda för det värsta. Han berättar vidare
att det vart sv̊art att rekrytera d̊a tröskeln gällande utmaningar
med tekniken och de sena kvällarna ofta ses som en nackdel.
Spotify ska vara ett verktyg för att alla ska kunna spela spontant.
Herr Wellton menar att detta är mer smidigt än att man ska ta
med en USB-sticka var g̊ang ens musik ska spelas.

S̊a som styrelsen tolkar Wellton s̊a skulle en kr̊angligare teknik försv̊ara re-
krytering till gruppen. Styrelsen anser slutligen vad gäller detta att E-DJ
bör presentera sin syn för hur nämndens rekrytering skulle p̊averkas av ett
eventuellt inköp av den utrustning de föresl̊ar.

Till sist anser styrelsen att E-DJ behöver ett mer konkret förslag p̊a in-
köp. Likt vad vi skrev i första stycket kan ett inköp var själigt motiverat av
att nämndmedlemmarna m̊aste riskera sin egna utrustning. Styrelsen känner
dock att ett eventuellt inköp inte bör genomföras s̊a som E-DJ föresl̊ar ef-
tersom insyn över köpet sett fr̊an gemene sektionsmedlem kommer att vara
bristfällig. Istället tycker styrelsen att E-DJ is̊afall bör föresl̊a ett (1) eller
flera konkreta förslag p̊a inköp som sektionen kan ta ställning till.

Beslut

Styrelsen yrkar p̊a

Att1 motionen avsl̊as i sin helhet.

En sn̊al styrelse

1Protokoll, februari-SM 2017. Punkt 5.4 Val av BeatKeeper.
LÄNK
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Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
Måndagen den 22 maj
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition angående införandet av gästmedlem-
skap i Konglig Elektrosektionen
Bakgrund
Under våren framkom från Tekniska Högskolans Studentkår att många sek-
tioner tolkar tillståndsmyndighetens direktiv fel då de som inte tillhör orga-
nisationen som äger alkoholtillståndet står som serveringsansvariga. Detta
påverkar Elektrosektionen och Sektionen för Medicinsk Teknik (MiT) ef-
tersom det innebär att endast medlemmar från Elektrosekionen får vara
serveringsansvariga på serveringsytan Tolvan. Eftersom detta av flera an-
ledningar inte är hållbart har kårstyrelsen tagit fram ett förslag på lösning,
som sedan klubbats igenom av kårfullmäktige (KF). Denna lösning är en
ändring i kårens reglemente som nu lyder:

Sektionernas sammansättning finns i bilagan Sektionernas sam-
mansättning, ändringar av Sektionernas sammansättning beslu-
tas av kårfullmäktige. Bilagan ska vara tillgänglig tillsammans
med reglementet på THS hemsida. Sektionerna har också rätt
att välja gästmedlemmar. En gästmedlem ska vara studerande-
medlem i THS, men behöver inte studera ett program kopplat till
sektionen. Gästmedlemmars rättigheter kan styras av sektionens
styrdokument, men de kan inte erhålla rösträtt. Om inget annat
anges utses gästmedlemmar av sektionsstyrelsen och de har sam-
ma rättigheter som övriga medlemmar, bortsett från rösträtt på
sektionsmöten.

Som en följd av detta är det upp till Elektrosektionen att införa gästmedlem-
skapet i våra styrdokument i syfte att möjliggöra serveringsansvariga från
Sektionen för Medicinsk Teknik. Eftersom våra stadgar idag lyder:

1.8 Medlemskap
Inom Elektrosektionen finns tre (3) olika typer av medlem-
skap: sektionsmedlem, seniormedlem samt hedersmedlem.
Alla dessa betecknas som medlemmar.

kommer det behövas en stadgeförändring för att introducera detta nya med-
lemskap.

1
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Förslag
Styrelsen 2023 föreslår att sektionen ändrar stadgan för att tillåta gästmed-
lemskap. Däremot anser styrelsen att gästmedlemmarna inte skall tilldelas
så mycket rättigheter som möjliggörs i THS reglemente, eftersom detta ut-
formats för att vara brett och ge oss sektioner fler valmöjligheter.

Yrkande
Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar på

Att1 ändra Konglig Elektrosektionens stadga från det som redovisas i bilaga
A.1 till det som redovisas i bilaga A.2.

Ett barn-uppskattande styre

2
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A Bilagor
A.1 Paragraf 1.8 ur nuvarande stadga
1.8 Medlemskap
Inom Elektrosektionen finns tre (3) olika typer av medlemskap: sek-
tionsmedlem, seniormedlem samt hedersmedlem. Alla dessa betecknas
som medlemmar.

Samtliga studerande vid Kungliga Tekniska Högskolan som hos THS är
registrerad medlem i Konglig Elektrosektionen, samt erlagt kåravgift,
är sektionsmedlemmar av Konglig Elektrosektionen. Samtliga utexami-
nerade vid civilingenjörsutbildningen inom Elektroteknik vid Kungliga
Tekniska Högskolan kan bli seniormedlemmar av Konglig Elektrosek-
tionen vid Tekniska Högskolans Studentkår.

Till hedersmedlem har Konglig Elektrosektionens sektionsmöte rätt att
utse person som synnerligen främjat Konglig Elektrosektionens intres-
sen och strävanden. Hedersmedlemmarnas antal får ej överstiga nio
(9). Förslag till val av hedersmedlem skall vara framställt av medlem
av Konglig Elektrosektionen. För att beslut om hedersmedlem skall bli
gällande krävs två tredjedelars majoritet. Faller fråga om val av heders-
medlem, införes varken förslag eller beslut i protokollet. Förteckning
över hedersmedlemmar föres av Ordföranden i därför avsedd bok.

A.2 Paragraf 1.8 ur föreslagen stadga
1.8 Medlemskap
Inom Elektrosektionen finns fyra (4) olika typer av medlemskap: sek-
tionsmedlem, seniormedlem, hedersmedlem samt gästmedlem . Alla
dessa betecknas som medlemmar.

Samtliga studerande vid Kungliga Tekniska Högskolan som hos THS är
registrerad medlem i Konglig Elektrosektionen, samt erlagt kåravgift,
är sektionsmedlemmar av Konglig Elektrosektionen.

Samtliga utexaminerade vid civilingenjörsutbildningen inom Elektro-
teknik vid Kungliga Tekniska Högskolan kan bli seniormedlemmar av
Konglig Elektrosektionen vid Tekniska Högskolans Studentkår.

Till hedersmedlem har Konglig Elektrosektionens sektionsmöte rätt att
utse person som synnerligen främjat Konglig Elektrosektionens intres-
sen och strävanden. Hedersmedlemmarnas antal får ej överstiga nio
(9). Förslag till val av hedersmedlem skall vara framställt av medlem
av Konglig Elektrosektionen. För att beslut om hedersmedlem skall bli
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gällande krävs två tredjedelars majoritet. Faller fråga om val av heders-
medlem, införes varken förslag eller beslut i protokollet. Förteckning
över hedersmedlemmar föres av Ordföranden i därför avsedd bok.

Till gästmedlem har Konglig Elektrosektionens styrelse rätt att utse
person som uppfyller samtliga följande punkter.

• Person som uppfyllt Stockholm Stads krav för serveringsansvar.

• Person som är medlem i Tekniska Högskolans Studentkår.

• Person som ämnas vara serveringsansvaring under det alkoholtill-
stånd som innehas av Konglig Elektrosektionen.

Gästmedlemskapet gäller tills dess att medlemmen ej längre är medlem
i THS eller ej längre är behörig att vara serveringsansvarig eller fråntas
medlemskapet av styrelsen. Förteckning över gästmedlemmar förses av
Konglig Elektrosektionens styrelse.
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Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
måndagen den 22 maj
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition angående uppstart av
SångBoksKommittén-25 (SBK-25)
Bakgrund
Enligt Källargillets uppskattningar räcker antalet sångböcker till ungefär tre
(3) mottagningar till. I en perfekt värld använder man allstå upp nuvarande
sångböcker under denna- och nästa års mottagning för att sedan byta till
nya böcker våren 2025. Gamla böcker som finns kvar arkiveras efter bytet.
Anledningen till att denna proposition tas upp redan nu är att skapandet av
en ny sångbok är ett synnerligen gediget arbete som vi inte vill ska stressas
fram. Senaste gång det var dags för SångBoksKommittén att träda fram,
röstades uppstarten igenom i oktober 2014 och de presenterade den nya
boken under våren 2016.

Organisatorisk struktur
Senaste uppstarten hade SBK en (1) ordförande, och 10 sångfåglar varav
fem (5) var från Konglig Elektrosektionen och fem (5) var från Sektionen
för Medicinsk Teknik. I den originella propositionen föreslog man även att
en kassör skulle finnas med men detta avslogs.

För vår proposition föreslår vi samma upplägg som senast; en (1) ordfö-
rande och fem (5) sångfåglar från vardera sektion. Anledningen till att det
inte behövs en kassör i vår mening är följande:

1. SBK är en arbetsgrupp, inte en underförening1,

2. kommittén behandlar egentligen bara en enda ekonomisk fråga: hur
mycket kommer sångboken kosta? Detta torde inte kräva en egen post,

3. i ekonomiska frågor föreslås Kollektorn bistå.

Tidigare år röstade man om huruvida man skulle göra en bok tillsammans
med Sektionen för Medicinsk Teknik. I denna upplaga föreslår vi att det
snarare är en självklarhet att det görs i unison med dem. Därav ska det

1Underföreningar kräver en kassör enligt sektionens styrdokument.
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såklart också vara så att den ordförande för SBK-25 ska kunna vara från
båda sektionerna, inte bara Elektrosektion2. På grund av knepigheter med
att adjungera en medlem från Sektionen för Medicinsk Tekink med rösträtt
på våra SektionsMöten (och dito för oss under deras möten) föreslås ordfö-
rande för SBK-25 väljas under ett separat möte som inte är ett SektionsMöte
för varken oss eller Sektionen för Medicinsk Teknik.

Ekonomi
Tidigare år beställdes 1700 exemplar och detta kostades 38 902 kr vilket
ger ett snittpris på ca 23 kr per bok. När Sektionen för Energi och Miljö
beställde till deras jubelår “för några år sedan” beställdes det 500 st och det
kostade ungefär 40 000 kr (ca. 80 kr per bok).

Det uppskattas att det går åt ca. 150 böcker per år; beställer man 1500
st bör det resultera i att boken ”håller” i ca 10 år.

Angående betalning anser styrelsen det mest rimligt att båda sektionerna
delar kostnaderna för boken lika3. Källargillet ansvarar vidare för försälj-
ning av böckerna till sektionernas medlemmar. Det finns också en poäng i
att inte detaljstyra exakt hur betalningen av böckerna ska ske (förutom att
den delas lika av sektionerna).

2För SBK-16 blev det så att Sektionen för Medicinsk Teknik i princip inte kunde föreslå
en ordförande från deras sektion.

3Elektrosektionen betalar 50 %, Sektionen för Medicinsk Teknik betalar 50 %
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Yrkande
Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar på

Att1 Konglig Elektrosektionen tillsammans med Sektionen för Medicinsk
Teknik tar fram en ny sångbok.

Att2 Konglig Elektrosektionen tillsammans med Sektionen för Medicinsk
Teknik ska tillsätta en Sångbokskommitté (SBK-25) med ansvar att
utforma sångboken.

Att3 Lägga till punkt "7 Sektionens arbetsgrupper" i reglementet.

Att4 Lägga till följande under punkt "7 Sektionens arbetsgrupper":

Sektionens arbetsgrupper är tillfälliga grupper som arbetar med ett
specifikt direktiv och om inget annat anges, upplöses då direktivet full-
bordats. Arbetsgrupperna tillsätts av SektionsMötet. Om inget annat
anges ansvarar Kollektorn för arbetsgruppernas ekonomi. Sektionens
arbetsgrupper är:

7.1 SBK-25

7.1.1 Syfte

SBK-25 tillsattes vid Maj SM u.n.å. 1000100 för att ta fram en ny
sångbok inför hösten 2025.

7.1.2 Sammansättning

SBK-25 består av max tio (10) sångfåglar (personer) och en (1) ord-
förande (en (1) person).

Att5 Sångfåglarna väljs genom valproceduren till ordnad delegatlista tills
dess att alla poster fyllts samt att sångfåglarna väljs under nästkom-
mande oktober-SM under punkten ”Val av Sångfåglar”.

Att6 Konglig Elektrosektionens styrelse tillsammans med Sektionen för Me-
dicinsk Teknik ska anordna ett gemensamt val av ordförande för SBK-
25 där medlemmar från båda sektionerna har rösträtt.

En sjungande syrelse
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Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 2 uti maj
måndagen den 22 maj
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition angående upphävandet av obsoleta för-
eningar
Bakgrund
Underföreningar kommer och går. Tyvärr är det så att vissa så att säga “har
gått”. Anledningen till att det är värt att stryka dessa från reglementet är
att de egentligen ska presentera en kassör och en ordförande (och eventuellt
ett skyddsombud) under ett SektionsMöte varje år. Helt enkelt kan man
säga att det är bra att göra detta rent sektionsförvaltningsmässigt för att
hålla styrdokumenten relevanta till sektionens verksamhet.

Förslag
Ta bort de underföreningar som inte längre på något sätt är aktiva.

Yrkande
Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar på

Att1 i Reglemente för Konglig Elektrosektionen under punkt “6 Sektionens
underföreningar” ta bort Philmphilialen - Elektros filmförening samt
ESS.

Att2 Paleograf samt E-post dokumenterar verksamheten för respektive bort-
tagen underförening för att förenkla återskapade av dessa vid eventu-
ellt framtida tillfälle.

Ett föreningsförintande styre
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6 Sektionens underföreningar
Sektionens underföreningar har egen förvaltning och varken ekonomiskt eller
juridiskt ansvar inför sektionen. Underföreningarna ska vid ett SM varje
år presentera en ordförande och ekonomiskt ansvarig för godkännande av
SM. Underföreningar som residerar i KTH:s lokaler skall även presentera
ett skyddsombud för godkännande av SM. Utöver detta har sektionen inget
ansvar över underföreningar. Sektionens underföreningar är:

• Elektrosektionens Elektroniklaboratorium (Elab)

• Crapula

• Philmphilialen - Elektros filmförening

• Noblesse

• EMOT

• ESS

• EGK(r4)

• MiT&E-Bandet
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Kandidatlista (Elektros) Maj-SM
den 22:a Maj u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)

Post Kandidat Årskull
Snövaran — —

Vice IntSekt — —

Idrottsledaren Axel Lindberg E-20

Frequensnormal Jacob Perdelius E-22

Källarmästare — —

Paleograf — —


